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Gestions de rAjuntament per 
resoldre els problemes de l'Hospital 

Arran de les intenses ges
tions portades a terme en els 
darrers dies per l'Alcaldia de 
Mataró, l'Hospital de Sant 
Jaume i de Santa Magdalena i 
el Consorci Hospitalari de Ca
talunya, s'ha pogut resoldre, a 
un primer nivell, la preocupant 
situació de tresoreria de l'Hos-
Pital de la nostra ciutat -així 
com la de tants altres tiospitals 
de les mateixes característi-
Ques que existeixen a Cata
lunya que el passat mes d'oc
tubre arribà al punt límit de no 
poder fer front a les despeses 
de la nòmina i dels proveïdors 
habituals. 

D'aquesta manera, s'ha po
gut aconseguir que la Genera
litat de Catalunya-que té al seu 
càrrec l'Assistència Sanitària 
catalana, a través d'INSALUT-
fes unes bestretes als hospi
tals benèfico-privats i munici
pals i, així mateix, continuar les 
converses per a cercar la solu

ció definitiva a un problema 
que any darrera any es plan
teja. 

La situació ha arribat a 
aquests extrems després que 
INSALUT, en els darrers anys, 
hagi anat variant repetides 
vegades els criteris de paga
ment de les tarifes que tenen 
concertades amb aquests hos
pitals. Així, els hospitals s'han 
vist obligats a adaptar-se sobre 
la marxa als nous sistemes de 
pagament imposats -en moltes 
ocasions amb efectes retro-
actius-amb el perjudici que 
això representa per als serveis 
que s'estan oferint. 

Paral·lelament, en el cas con
cert de l'Hospital de Mataró, de 
l'any 1980 ençà s'ha endegat 
una tasca continuada per millo
rar les seves prestacions de 
cara als ciutadans, incremen
tant, tanmateix, el nombre de 
llits disponibles, els serveis i la 
productivitat. Fruit d'aquest 

treball, la població de Mataró 
torna a agafar la confiança en 
els serveis que s'ofereixen des 
de l'Hospital. Malgrat les bones 
condicions que pretén tenir 
l'Hospital de fviataró, si els 
diners que ha de rebre d'INSA-
LUT es retarden per una o per 
una altra qíjestió, o bé minvem 
en relació als anys anteriors, 
això repercuteix directament 
en les prestacions del centre. 

Seguint amb el cas de l'Hos
pital de fVIataró, cal dir que en 
els propers dies l'Alcaldia de 
IVIataró i la Direcció de l'Hospi
tal s'entrevistaran amb el Con
seller de Sanitat de la Gene
ralitat, a fi d'estudiar la situació 
a la nostra ciutat, cercant el sis
tema més adient per equilibrar 
l'actual estructura hospitalària 
a les necessitats de Mataró, 
així com adequar les consigna-
cionsd'INSALUTal pressupost 
real de l'Hospital. 

El cairer Bonalre, zona de vianants 
Properament es tancarà el 

trànsit del carrer de Bonaire, 
com a mesura més dirigida a 
millorar les condicions de la cir
culació a la nostra ciutat. 

Així doncs, el trànsit rodat no 
podrà circular pel carrer es

mentat, si bé exceptuant l'en
trada dels vehicles de serveis 
(recollida d'escombraries, am
bulàncies, etc.) i del veïnat 

Paral·lelament, els conductors 
que fins ara utilitzaven habi
tualment aquest vial, s'iiauran 

de desviar per la Muralla dels 
Genovesos. 

Amb aquesta nova mesura, 
es podrà descongestionar en 
gran manera la circulació del 
carrer de Sant Roc i, també la 
qualitat de vida dels veïns del 
sector. 

Iniciat ei Ple Experimental 
d'ocupació juvenil 

El proppassat primer de no-
^'embre l'Ajuntament de Mata-
''ó va engegar el Pla Experi-
Tiental d'Ocupació Juvenil -
endegat per la Generalitat de 
Catalunya- a la nostra ciutat. 

El Pla, dirigit especialment 
als joves d'entre 17 i 25 anys 
^ue encara no han entrat al 
"''ón del treball, es va iniciar fa 
la uns quants mesos a la Casa 
^ran amb un projecte que in-
^'oïa 10 plans de treball que 
havien de durar 6 mesos. 

De moment, però, s'inicien 4 

dels 10 plans de treball, en els 
quals s'hi afegeix un percen
tatge elevat d'hores destina
des a la formació d'aquests 
joves -que cobraran el sou 
mínim interprofessional-, que 
es perllongarà tres mesos. 

Concretament, el treball a 
realitzar es farà en dues àreas 
diferents; primerament, 14 jo-
v/es aspirants a administratius 
tenen l'oportunitat de treballar 
i conèixer a fons les qüestions 
relacionades amb el Departa
ment d'informàtica i Estadís

tica de l'Ajuntament. Així ma
teix, 25 joves més treballaran 
aquests tres mesos a la Funda
ció Cabanelles i al Dispensari 
Municipal de Cirera-Molins, 
fent l'aprenentatge i desenvo
lupant les tasques referents a 
atenció i assistència socio-sa-
nitària geriàtrica, els primers, i 
assistència sanitària als barris, 
els darrers. 

L'Ajuntament té previst con
tinuar la tasca empresa en el 
Pla de l'any vinent. 
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Els avis i els problemes 
de la tercera edat 

Fa uns quants dies va tenir 
lloc a Llavaneres'un acte orga
nitzat per l'Associació de Pen
sionistes del poble. El senyor 
Carles Odrizola, cap comarcal 
de la Seguretat Social, va fer 
una conferència sobre la pro
blemàtica de la tercera edat. 

La conferència va ser un xic 
decebedora, perquè el senyor 
Odrizola no va poder fer cap 
mena de llum a la possibilitat 
que la Seguretat Social aug
mentés les pensions. Per altra 
part després que el conferen
ciant contestés una pregunta 
feta per un assistent, la majoria 
de les persones presents a la 
sala, varen arribar a la conclu
sió que la contesta del senyor 
Odrizola no aclaria res. 

Després va parlar el metge 
senyor Miquel Saura, que va 
informar que Llavaneres no 
podia tenir més d'un metge per 
raó del nombre de cartilles de 
la Seguretat Social, que és de 
750, i per tenir un altre metge 
caldria arribar a les 1040. So
bre el tema de la medicina es va 
produir un debat força inte
ressant. 

Després es va presentar un 
disc que porta el títol de "El 
jubi", l'autor de la lletra és el 
jubilat Masferrer i la música l'ha 
fet S. Sieira. Més tard Montse 
Rojas, la poetissa més jove de 
Llavaneres, va recitar alguns 
poemes. Va tancar l'acte "Ma-
risa y su guitarra" i es va fer 
una castanyada. 

Text I fo to Nani Mora 
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Els nous jüQats 

LASES PARA TODOS Y A TODAS HORAS 

Ben segur que la posta en marxa 
dels nous Jutjats de primera Ins
tància i d'Instrucció del Partit Judi
cial d'Arenys de Mar s'iniciarà a 
primers de l'any entrant, atès que a 
finals-d'enguany tindrà lloc la defi
nitiva inauguració d'aquestes no
ves dependències. 

Tot i que fa uns quants mesos 
que els treballs d'edificació del 
nou immoble dels Jutjats s'enca
llaren com a conseqüència d'uns 
conflictes laborals, entre paletes i 
l'empresa constructora, segons 
ha declarat en Fidel Soler i Mas, 
alcalde d'Arenys de Mar, en exclu
siva per aquesta publicació, la 
paralització de les obres està a 
punt d'acabar. 

A hores d'ara, les instal·lacions 
en construcció dels nous Jutjats 
del partit Judicial d'Arenys es tro
ben molt avançades i tot fa supo
sar, que aquesta última fase d'a
cabament que manca de l'edifici, 
no s'allargarà gaire. 

L'immoble es basteix en unes 
parcel·les que l'Ajuntament are-
nyenc va adquirir l'any 1980 a la 
Comunitat de les Germanes Cla-
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risses d'Arenys de Mar i que poste
riorment va cedir al ministeri de 
Justícia, per tal que hi edifiqués 
les noves depenències judicials. 
En aquest edifici s'allotjaran tres 
Jutjats d'Instrucció i de primera 
Instància, a méa tindrà habitatges 
per als jutges i els annexos 
correponents. 

El pressupost ascendeix cap a 
seixanta milions de pessetes, 
quantitat que vaacàrrecdel minis
teri de Justícia. 

A més de l'edifici dels Jutjats, 
s'ha urbanitzat el Carrer de Santa 
Clara, vial que comunica des de la 
Riera i des del Parc de Lorda amb 
el nou immoble judicial. 

A part de la millora estrictament 
imprescindible per a la bona ges
tió dels Jutjats de primera Instàn
cia i d'Instrucció d'Arenys de Mar. 
car la capacitat física d'aquests és 
suara insuficieat. el trasllat de lloc 
també permetrà la total recupera
ció de l'actual edifici judicial per a 
serveis municipals, com poden ser 
l'ampliació de la Biblioteca Popu
lar, l'Arxiu Històric, l'Ajuntament, 
etc. 

Al llarg del dia inaugural dels 
Jutjats d'Arenys i Districte, l'Ajun
tament de la vila, ens ha avançat, 
que preveu fer festa grossa a 
Arenys de Mar, car així mateix es 
vol convidar a Frederic Carles 
Sainz de Robles, president del 
Consell del Poder i persona molt 
vinculada a la població, perquè 
sigui l'encarregat d'obrir oficial
ment les portes d'aquestes de
pendències judicials. 

Qu im 
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